

Protokoll från möte i GKSS Hamnkommitte 20210909

Närvarande:

Ulf Hallkvist
Eva Anghem
Lars Hedin
Leif Skarenhed
Göran Carlsson
Mari Kristiansen
Peo Svensson, vid protokollet

Frånvarande:

Klas Forssell

1. PeO hälsade alla välkomna till en ny säsong
2. Samtliga deltagare gjorde en kort redovisning av sina sommaraktiviteter
3. Mötet fortsatte med att diskutera de punkter som PeO listat i kallelsen till dagens möte. Noteringar gjordes i anslutning till varje punkt
1. Säsongsupptakt i Tribunen, **14/10 kl 18.00 Separat kallelse kommer.**
2. Uppföljning av sommarens gästhamnsverksamhet. **Gästhamnen har beläggingsmässigt återhämtat sig bra och vi ligger idag på drygt 700 000 SEK i intäkt. Våra juniora och seniora hamnvårdar har fungerat bra. Mari meddelade att de haft mycket att göra och efterlyste en översyn av dimensioneringen inför nästa säsong. Mari efterlyste även bättre metod för att enkelt följa upp vilka som betalat och inte betalat hamnavgiften**
3. Arbetsdagar **6/10 kl 9.00**
4. Uppdatering av våra arbets-/aktivitetslistor
 - a) Ombyggnad av kungabryggan inkl. flytbryggan **Tas upp i förslag till budget**
 - b) Upphandla/Beställa X antal stolpar och hammarband piren **Tas upp i förslag till budget**
 - c) Upphandla byte av stolpar under Tribunen. **PeO Har talat med Thomas Rahm som lovat stöta på Castellum**
 - d) Spalje för matvagnar gaveln sophuset. **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - e) Genomgång av samtliga flaggstänger **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - f) Ställa dit någon typ av glasiglo på utsidan. **Vid nästa arbetsdag görs en genomgång av miljörummet och vad som behöver åtgärdas**
 - g) Behöver vi ha plats för elskrot? **Se ovan**
 - h) Montering nya skyltar **Thomas Rahm ansvarig. Mari lovade lyfta frågan till Thomas och inkludera behovet av skylt om cykelförbud på jolleplan och matarbryggan**
 - i) Hänga upp kablar vid Surfingbryggan/Matarbryggan **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - j) Bättringsmål vid Surfingbryggans och Matarbryggans stålbalkar **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - k) Akustikplattor tak Tribunen monteras **Genomför vid nästa arbetsdag**
 - l) Slipa/lacka golvet Tribunen, se över stolar **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - m) Nya bord Tribunen **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - n) Montera mer taggråd på taket på Tribunen **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - o) Elsanera gamla kablar utan ström **på piren Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - p) Testa stolpar i hamnen, deras kondition Mari har lista över stolpar där båtplatsinnehavaren har klagat på konditionen **Erik har listan över stolpar som behöver åtgärdas**
 - q) Måla akterstolpar **Genomförs vid vårens arbetsdagar**
 - r) Smörja låsbyglarna i eluttagen i belysningstolparna **Genomförs på nästa arbetsdag**
 - s) Elmätare på C-bryggan för vinterbåtar **Kommer att bli ett antal elmätare på brygga C.**
 - t) Mm
5. Underhålls- och investeringsplan, uppdatering. **Påbörjas inför nästa möte**
6. Budget 2022 **PeO kommer att ha planeringsmöte med Anna HP**
7. HK 2023 **Samtliga meddelade att de ställer upp för omval inför 2022**

8. Som övriga frågor noterades
 - a. Översyn av brädgångar på brygga b och C
 - b. Översyn av hammarbanden inför ev. byte på piren.
 - c. Vindmätare i hamnen
 - d. Videoövervakning i hamnenDessa behandlas vid kommande möten

9. Nästa möte 6/10 kl 16.00 dvs efter avslutad arbetsdag. Ulf fixar fika.

PeO avslutade mötet och tackade för engagemanget varvid de närvarande behagade åtskiljas